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Abstract (en)
The invention relates to a cleaning arrangement for a cooking chamber (M) having an opening arranged at the front of the cooking oven, having
a chamber bottom (MB), having chamber side walls (SL, SR) and a chamber rear wall (MR). In its bottom region, the cooking chamber (M) has a
trough (W) for receiving a cleaning agent (R). The trough (W) is formed in particular by the chamber bottom (MB), by the chamber side walls (SL,
SR) and the chamber rear wall (MR) in the region of the chamber bottom and also by a separate wall (MW) which can be connected to the chamber
(M). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Anordnung zur Reinigung einer Backofenmuffel (M) mit einer an der Stirnseite des Backofens angeordneten Öffnung, mit
einem Muffelboden (MB), mit Muffelseitenwänden (SL, SR) und einer Muffelrückwand (MR). Die Backofenmuffel (M) weist in ihrem Bodenbereich
eine Wanne (W) für die Aufnahme eines Reinigungsmittels (R) auf. Die Wanne (W) ist insbesondere durch den Muffelboden (MB), durch die
Muffelseitenwände (SL, SR) und die Muffelrückwand (MR) im Bereich des Muffelbodens sowie durch eine separate, mit der Muffel (M) verbindbare
Wandung (MW) gebildet. <IMAGE>
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